

2024 Apr 23-25



海洋科學年會暨國科會  
海洋學門成果發表

## 2024 Ocean Sciences Conference | 海洋科學年會第三號通知

各位老師、研究員、及學生們：

非常感謝各位共襄盛舉，總報名人數已逾 420 人；其中口頭報告 97 名、青年論壇 42 名、海報展示 97 名、海報競賽 42 名。大會已將議程與摘要集公告於學會網頁，本次會議無提供紙本議程表與摘要，請掃識別證後 OR Code 觀看。每間教室提供紙本摘要集，僅供該場次主持人使用。

重要事項提醒：

1. 請注意：三日會議皆需配戴識別證，無識別證者請勿入園入場。
2. 園區導覽圖：<http://www.mabuville.com/about/map.html>
3. 開車入園車輛請停放 P2、P3 及 P5 三個位置。
4. 會場分布如下：

◆學會服務處：4/23(二)12:00 前：M31 外；12:00 後：詠山館二樓廊廳。

◆報到處入場、簽到(僅學會會員需簽到)\_4/23(二) 8:00-8:30：詠山館三樓 M31。

◆學會服務處/廠商攤位區：詠山館二樓廊廳。

◆議程報告：詠山館二樓 M21&M22/三樓 M32，及草堂 A&B。

★各教室內禁止飲食；飲水機設置於教室外廊區，需自備環保杯(無提供紙杯)。

- ◆海報區：詠山館一樓大廳。
- ◆茶點區：詠山館二樓及草堂廊區。(10:00-10:30 & 15:00-15:30)
  - ★會場只提供少量單次使用馬克杯，可自行攜帶環保杯酌量使用茶飲。
- ◆加購午餐用餐及晚宴：富森餐廳(憑識別證入席)。
  - ★午餐：富森二樓(限內用)。因座位限制，未登記用餐者請勿進入；用餐完畢勿久留於餐廳內。
  - ★晚宴：富森一、二樓。素食者為同一桌用餐。
  - ★會議期間不開放非團體訂餐，無訂餐者若有飲食需求建議至園區外北埔老街。
  - ★園區嚴禁外送平台業者送餐。

5. 專題演講：

- ◆報告簡報比例：4:3
- ◆請於該時段議程前將檔案交由工作人員儲存至會議室前方電腦。
- ◆一節 15 分鐘(含 3 分鐘 QA)；第 10 分鐘響鈴二聲提醒，第 15 分鐘響鈴三聲結束，議程結束後工作人員即刪除檔案。
  - ★請各講者務必控制演講時間，避免影響下位講者或下段議程。

6. 海報展示與海報競賽張貼時段：4 月 23 日 8:30 至 4 月 25 日 12:00 止。

- ◆需自行印製海報帶至會場黏貼，會場備有背膠。

7. 登記入住麻布山林的報名者，相關事項將另行通知主要住宿登記人員。

8. 本次年會紀念品限量運動毛巾將少量於會場販售，若有需要請至學會攤位。

再次感謝大家參與，下周見！

2024 Apr 23-25



海洋科學年會暨國科會  
海洋學門成果發表

Dear participants,

Thank you very much for your participation. The total number of attendees has exceeded 420, including 97 oral presenters, 42 students in the Youth Forum, 97 poster presenters, and 42 students in the poster competition. The agenda and abstracts have been published on our website. Please scan the QR code on your identification card to view. One copy of printed abstract will be available in each room for session host only.

Important reminders:

1. All participants must wear ID badges throughout the three-day conference. It's not allowed entry to those without badges.
2. Park map: <http://www.mabuville.com/about/map.html>
3. Parking is available in area P2, P3, and P5.
4. Venue information:
  - ◆Information Desk : Young Shan Building.  
Before 12:00 PM on April 23<sup>rd</sup> : M31/ After 12:00 PM: Second-floor.
  - ◆Registration and Check-in (for OSROC members only): April 23<sup>rd</sup> from 8:00 to 8:30 AM at M31 of Young Shan Building.
  - ◆Info. Desk / Vendor Booth Area: Second-floor of Young Shan Building.
  - ◆Sessions: Rooms M21, M22 and M32 at Young Shan Building. Cảo tang A & B.
  - ★No eating and drinking in session rooms. Water dispensers are available outside session rooms and **bring your own water bottle. (no paper cups provided).**

- ◆Poster Area: First floor of Young Shan Building.
  - ◆TEA /COFFEE : Second floor of Young Shan and Cǎo tang. (10:00-10:30 & 15:00-15:30)
    - ★Please bring your own cup for beverage.
  - ◆2-days lunch and 4/23 dinner: Fushen Restaurant (entry with badges).
    - ★Lunch: On the 2<sup>nd</sup> Floor. For registered attendees only; please do not enter without prior registration and avoid lingering after finishing your meal.
    - ★Dinner: 1<sup>st</sup> and 2<sup>nd</sup> floor. Vegetarian attendees will be seated together.
    - ★No individual meal orders during the conference. Attendees without pre-ordered meals are advised to visit Beipu Old Street near Mabuville for dining.
    - ★External food delivery services are strictly prohibited within the park.
5. Keynote Speeches:
- ◆Presentation slides ratio: 4:3
  - ◆Submit your presentation file to the staff at the front table of the conference room before starting.
  - ◆Each session lasts 15 minutes (including 3 minutes Q&A); a reminder will sound at the 10-minute mark, and the session will conclude with three chimes at the 15-minute mark. Presentation files will be deleted immediately after sessions.
  - ◆Speakers are kindly requested to manage time to avoid disrupting subsequent sessions.
6. Poster Presentation and Poster Competition paste time : From 8:30 AM on April 23rd until 12:00 PM on April 25th.
- ◆Please print and bring your poster to venue and adhesive will be provided.
7. Additional details regarding accommodations at Mabuville will be announced separately to registrants.
8. 2024 OSC sports towels will be available for sale in small quantities at info. desk. If you are interested, please visit us.

Once again, thank you all, and we look forward to seeing you next week!

Sincerely,

OSROC



麻布山林  
Mabuville



# 園區導覽圖

Meeting Room  
c ǎ o t ā n g A & B

Lunch and Banquet

Opening & Closing Ceremony  
Room M21/M22/M32  
Poster

